



PO LEUNG KUK VICWOOD K.T. CHONG SIXTH FORM COLLEGE

12 Willow Street, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong.

保良局莊啟程預科書院

大角咀柳樹街十二號

SA48/1920/075

敬啟者：

### 報讀應用學習課程

為了給不同興趣、志向和能力的學生培養共通能力和入門技能，促進未來升學發展及了解就業路向，教育局課程發展處提供了一系列理論與實踐並重的應用學習課程。近月疫情持續，原定於3月舉行的「應用學習導引課程」將會更改為網上介紹，課程提供機構將於5月2日前於教育局網頁上載課程資料，以供參考（[www.edb.gov.hk/apl](http://www.edb.gov.hk/apl)）。另外，教育局網頁已設有課程概覽，學校網頁也已上載「報讀應用學習課程須知」短片，懇請家長與學生在申報前瀏覽。

為了公平分配教學資源，本校學生可以報讀其中一個課程。如欲報名，請填寫信件附上的報名表，然後在2020年5月9日（星期六）前郵寄或親自交回校務處，如以郵寄方式申請，則以郵戳日期為準，逾期不作處理，敬希家長垂注。若有疑問，可給應用學習課程負責老師梁醒標老師致電查詢（電話號碼：23905010）。

此致

貴家長

保良局莊啟程預科書院校長



李盤勝博士謹啟

2020年4月24日





PO LEUNG KUK VICWOOD K.T. CHONG SIXTH FORM COLLEGE

12 Willow Street, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong.

保良局莊啟程預科書院

大角咀柳樹街十二號

SA48/1920/075

20 April 2020

Dear Parents/Guardians

**RE: APPLICATION FOR APPLIED LEARNING COURSES**

To help students with different interests, aspirations and abilities develop the generic skills and beginners' skill set, the Curriculum Development Institute of the Education Bureau (EDB) has been offering a series of Applied Learning (ApL) courses as elective subjects. ApL offers studies with equal emphasis on practice and theory linked to broad professional and vocational fields. An overview of ApL and details of the courses are available on the website of EDB ([www.edb.gov.hk/apl](http://www.edb.gov.hk/apl)). Given the current development of the epidemic, the taster programmes originally scheduled in March will be replaced with online mode of course introduction. Course providers will offer various online resources on the same website by 2 May. Also, a video clip about the application procedure is now available on the College website.

Interested students are now invited to make applications for ONE of the courses by submitting a completed application form to the school General Office on or before 9 May (Sat) by mail or in person. For applications by mail, the date on the postal chop will be taken as the date of application. Late application will NOT be entertained. Should there be any enquiries, please approach the teacher-in-charge, Mr S P Leung, at 23905010. Thank you very much.

Yours truly



  
Dr Lee Poon Shing  
Principal